
 

Årsmöte Världsarvsledens Vänner, Sockenstugan Vallen, 2023-09-24  
 
Anna Renström öppnade mötet med att hälsa mötesdeltagarna välkomna. 
 
1. Ordförande och sekreterare för mötet.  
Anna Renström valdes som ordförande och Ingrid Sandström som sekreterare för årsmötet. 
  
2. Fastställande av röstlängd för mötet. 
Vid årsmötet fanns 10 deltagande varav 9 röstberättigade.  

3. Protokolljusterare och rösträknare.  
Till protokolljusterare tillika rösträknare valdes Majvor Melinder  och Carina Schmidt. 

4. Mötets utlysande.  
Mötet har lysts ut i god tid, minst 2 veckor innan mötet. 

5. Dagordningen. 
Dagordningen godkänns av mötet. 

6a. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret.  
I Verksamhetsberättelse  kan man se vad som har uträttats under året.  Anna Renström  
poängterar än en gång betydelsen av alla som hjälper till att sköta leden så att den fungerar.    
Verksamhetsberättelsen godkänns av årsmötet. 
 
6b. Styrelsens förvaltningsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 
Kassör Lennart Lundkvist redogör för räkenskaperna.  Intäkter: gåvor, kartor,  
medlemsavgifter, försäljning övrigt samt offentligt stöd  blev 45 282 kr.  
 Externa kostnader:  Lokalhyra, förbrukningsmaterial, livsmedel, telekommunikation,  
postbefordran, redovisningstjänster och  bankkostnader  uppgår till  18 490 kr. 
 Årsresultatet blev 26 792 kr och totalt har VV  71 000 kr i likvida medel. 
Styrelsens förvaltningsberättelse  godkänns av årsmötet. 

7. Revisionsberättelsen för verksamhetsåret. 
Hans Oscarsson läste upp revisionsberättelsen för årsmötet, där revisorerna skriver att 
räkenskaperna  är i god ordning. 

8. Ansvarsfrihet för styrelsen. 
Årsmötet beslutar om ansvarsfrihet för styrelsen avseende det gångna räkenskapsåret. 

9. Medlemsavgifter. 
Mötet beslutar att medlemsavgifterna för kommande år ska fortsatt vara 100 kr/enskild  
medlem och 150 kr/ familj. 

10. Fastställande av Verksamhetsplan och budget för kommande verksamhetsår.  
Anna Renström delar ut Verksamhetsplanen så att alla kan följa med i  redogörelsen. 
Vår ambition är att öka intresset för vandringar längs ledens mer okända delar samt att  
försöka få fler intresserade av att hjälpa till med skötseln av leden. En betydande del av de 



vägvisande skyltarna har börjat blekna och behöver bytas ut. 
Kartbilden uppdateras digitalt för hemsidan och en reviderad, tryckt version 2024 är planerad. 
Årsmötet godkänner kommande års Verksamhetsplan och budget. 
 
11. Val av ordförande. 
Anna Renström väljs som ordförande i föreningen för en tid av 1 år. 

12. Övriga styrelseledamöter. 
Valberedningen presenterar genom Majvor Melinder, sitt förslag till styrelse kommande år. 
Ledamöter Omval 2 år:  Hans Oscarsson och Anders Dahlin. Omval 1 år: Ingrid Sandström. 
Kvarstår 1 år: Jörgen Backéus och Hieke Visser.  Nyval 2 år: Thomas Peters. 
Suppleanter Omval 2 år: Lasse Häggkvist. Kvarstår 1 år: Joakim Kjellgren. 
 Årsmötet beslutar enligt Valberedningens förslag. 
 
 13. Val av revisorer. 
Linda Björklund och Erik Hägerlind väljs som revisorer för 1 år. 

14. Val av valberedning. 
Omval av Peter Norlin och  Majvor Melinder som valberedning för 1 år.  
Peter Norlin är valberedningens sammankallande. 
 
15. Motioner. 
Styrelsens förslag till stadgeändringar har sänts ut till medlemmarna som bilaga i kallelsen. 
Ingrid Sandström och Lennart Lundkvist redogör för styrelsens arbete och tankar kring stadgarna.  
Mötet  beslutar att göra två ändringar i förslaget gällande: § 12 punkt 17; Övriga frågor ändras till 
Övrig information samt §19; Nordingrå socken ändras till Nordingrå distrikt. 
 Mötet beslutar att anta styrelsens förslag  om stadgeändringar. 
 
16. Övriga frågor  
En ny medlem, Carina Schmidt, berättar om sin faster Barbro Engman som var född i Mädan och en 
hängiven vandrare. När hon avled tidigare i år så beslöt anhöriga att i Barbros anda, skänka en 
ekonomisk gåva till Världsarvsleden Vänner. Vi tackar så mycket för gåvan och säger också välkomna 
till Carina och hennes man som nya medlemmar i Världsarvsledens Vänner! 
 
Mötets avslutande. 
Ordförande Anna Renström avslutar mötet med att avtacka Lennart Lundkvist som varit kassör i 
föreningen i 2 år samt välkomnar vår nya kassör Thomas Peters. 
Anna Renström tackar även alla mötesdeltagare för visat engagemang. Efter mötets avslutande  
bjöds alla på kaffe/te, goda bullar och kakor. 
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